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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Baška Voda, 08. prosinca 2021. 

 

 

 

ZAPISNIK 
 

Sa treće sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 08. prosinca 2021. u 

prostorijama Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 9,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

 

Ante Lončar 

Frano Divić 

Vicenco Cvitanović 

Lovre Topić 

Ivan Granić 

Nikša Staničić 

Dražen Radojković 

Dragan Svalina 

Matejas Jozipović 

Josip Topalović 

Ljubo Topić 

Rajko Jurišić 

Ines Buljubašić  

 

 

OSTALI NAZOČNI: 

 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Tea Buljan, privremena pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje prostorom i 

komunalno-prometne poslove 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Ana Nemčić, upravni referent  

 

 

Presjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  
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DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Općinskog vijeća 
2. Prijedlog Odluke o izvršenju proračuna za 2020. Godinu 
3. Prijedlog Odluke o polugodišnjem izvršenju proračuna za 2021. 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Baška Voda za 2021. godinu 

- Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2021. Godinu 
- Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2021.godinu 
- Plan nabave roba, radova I usluga za proračunsku 2021.godinu 
- Program financiranja javnih potreba za rad mjesnih odbora s područja Općine 

Baška Voda za 2021. godinu 
- Program financiranja javnih potreba  u predškolskom odgoju Općine Baška Voda 

za 2021.godinu 
- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2021. godinu 
- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2021. godinu 
- Socijalni program Općine Baška Voda za 2021.godinu 

5. Prijedlog Odluke o proračunu Općine Baška Voda za 2022. godinu 
- razvojni program za 2022.godinu 
- Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2022. godinu 
- Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2022. godinu 
- Prijedlog odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine 

Baška Voda za 2022.godinu 
- Plan nabave roba, radova I usluga za proračunsku 2022. godinu 
- Program financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška Voda 

za 2022.godinu 
- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2022. godinu 
- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2022. godinu 
- Program građenja objekata I uređenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Baška Voda u 2022.godini 
- Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Baška Voda u 

2022.godini 
- Socijalni program Općine Baška Voda za 2022. godinu 

6. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2022. Godini 
7. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Komisije za komunalni doprinos 
8. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Vijeća za koncesijska odobrenja 
9. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Komisije za dodjelu javno-prometnih površina 

 

U ime kluba Vijećnika Nezavisne liste mladih, vijećnik Jozipović, a pozivajući se na dopis 

Ministarstva uprave i pravosuđa od 07. rujna 2021. godine KLASA: 023-01/21-01/538, 

URBROJ:514-07-02-02/01-21-02, predložio je nadopunu dnevnog reda sa sljedećim točkama: 
1. Ispravka pogrešaka prilikom evidentiranja nerazvrstane ceste – riva (uzurpacija pomorskog 

dobra i pojedinih privatnih parcela - odluka) 

2. Rasprava o nelegalnom rotoru na ulazu u Bašku Vodu – odluka 

3. Rasprava o nelegalnoj uljari – zapečatirano gradilište – odluka 

4. Rasprava o prekidu procedure u svezi izgradnje vrtića, sportske dvorane I bučališta – odluka 

5. Rasprava o nelegalnom nasipanju  - pera na plaži između Brela I Baške Vode 

6. Odluka o izmjenama prostornog plana – domaćem stanovništvu odnosno u već izgrađenim 

građevinskim područjima dozvoliti nadogradnju postojećih objekata već ‘’legalnih’’, 

bezuvjetno u postojećim gabaritima, tri etaže, uz suglasnost susjeda 4 etaže bez obzira na 

parking, udaljenosti, kis, kig 

7. Donošenje odluke da se sadašnjim nelegalnim graditeljima onemogući dobivanje ‘’popusta’’ 

na komunalni doprinos prilikom novih legalizacija 
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8. Odluka o obvezi Lučice Baška Voda o vraćanju cijene stalnog veza na staro 

9. Rasprava o nezakonitom radu pročelnice Buljan 

10. Rasprava o N.K.Urania 

11. Rasprava o B.K. Baška Voda Biston 

12. Rasprava o LAG-ADRION 

13. Rasprava o Zakonu u proračunu 

14. Rasprava o nelegalnim radovima na području općine-prijave općine Državnom inspektoratu 

15. Izvještaj po zadnjoj reviziji rada Općine Baška Voda 

 

Dnevni red predložen od strane vijećnika Jozipovića u ime Kluba vijećnika Nezavisne liste 

mladih nije prihvaćen većinom glasova PROTIV /ZA Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/. 

 

U ime Kluba vijećnika Nezavisne liste mladih vijećnik Jozipović zatražio mišljenje Odbora za 

statut i poslovnik te stanku od 10 minuta. 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 

glasova ZA /SUZDRŽAN Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/. 

 

Predsjednik vijeća daje opomenu vijećniku Jozipoviću jer je govorio bez dopuštene riječi. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je aktualni sat. 

Vijećnica Buljubašić postavlja pitanje zašto predloženi dnevni red od strane Kluba vijećnika 

nije utvrđen, predsjednik vijeća odgovara da je odlukom većine usvojen dnevni red. 

Vijećnik Topalović kaže da u ovoj situaciji oni ne traže ništa, već samo raspravu o ponuđenim 

točkama dnevnog reda te da žele da sjednica bude legalna. 

S obzirom da nije bilo pitanja, predsjednik vijeća zatvara aktualni sat. 

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice 

Općinskog vijeća.  

Nakon uvodnih riječi  većinom glasova ZA/SUZDRŽAN Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ usvojen je zapisnik sa 2. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Vijećnik Jozipović konstatira da ne mogu sudjelovati u ovoj sjednici jer nije legalna. Zbog 

upadanja u riječ predsjednik vijeća daje drugu opomenu vijećniku Jozipoviću, a potom i treću 

te mu oduzima riječ. 

Poziva komunalne redare da vijećnika udalje sa sjednice. 

 

Predsjednik vijeća određuje stanku u trajanju od pet minuta. Vijećnik Jozipović govori da se 

pozove policija. 

 

 

Ad. 2. 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izvršenju 

proračuna za 2020. godinu.  

Nakon uvodnih riječi  većinom glasova ZA/SUZDRŽAN Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ donesena je 

Odluka o izvršenju proračuna za 2020. godinu 
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Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o polugodišnjem 

izvršenju proračuna za 2021. Godinu. 

Nakon uvodnih riječi većinom glasova ZA/SUZDRŽAN Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ donesena je 

Odluka o polugodišnjem izvršenju proračuna za 2021. 

 

Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Proračuna Općine Baška Voda za 2021. godinu sa pripadajućim podtočkama odluka i 

programima.  

Pročelnik Marušić konstatira kako se potkrala greška koja se odnosi na to da fali iznos od 

650.000,00 kuna kako bi prijedlog proračuna bio izbalansiran te da na kontu 6113-porezi  i 

prirezi fali iznos od 2.650,00 kuna. 

Nakon uvodnih riječi većinom glasova ZA/SUZDRŽAN Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ donesena je 

Odluka o izmjeni i dopuni  Proračuna Općine Baška Voda za 2021. 

 

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o proračunu Općine 

Baška Voda za 2022. godinu sa pripadajućim podtočkama odluka i programima. Općinski 

načelnik daje uvod u prijedlog.  

 

Zbog dolaska policijskih službenika u 9:42 , određuje se stanka u trajanju od 10 minuta. 

Po odlasku policijskih službenika sjednica se nastavlja. 

 

U tijeku rasprave vijećnik Jozipović traži da u zapisnik uđe da predsjednik općinskog vijeća 

ne zna da predsjednik Kluba vijećnika može držati izlaganje 10 minuta. 

Vijećnik Jozipović konstatira kako se za svaku pod točku ove odluke, a koja se odnosi na 

programe treba zasebno glasovati. 

Vijećnik Topić pita koji su to ostali nespomenuti građevinski objekti Topići 100.000,00 kuna. 

Pročelnik Marušić odgovara da su to planirani, za one koje se još ne zna hoće li biti.  

Vijećnik Jozipović pita kako prošle godine javna površina nije naplaćena njegovoj sestri, 

Aniti Ribarević, te kako je njemu bilo rečeno da nitko njegovoj sestri nije naplatio, pa tako 

neće ni ove godine. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, Topalović, Topić, pročelnik Marušić i općinski 

načelnik. 

 

Vijećnik Jozipović je dao 3 amandmana na Prijedlog Odluke o proračunu Općine Baška Voda 

za 2022. godinu sa pripadajućim podtočkama odluka i programima kako slijedi: 

1. Amandman na Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2022. 

godinu, da se nadoda alineja 6. pod nazivom BOĆARSKI KLUB BAŠKA VODA uz iznos od 

100.000,00 kuna.  

Općinski načelnik kao predlagatelj ovog prijedloga odluke amandman kao takav ne prihvaća. 

Amandman nije prihvaćen većinom glasova PROTIV /ZA Jozipović, Topalović, Topić, 

Jurišić, Buljubašić/. 
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2. Amandman na Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2022. 

godinu, da se nadoda alineja pod nazivom NAGRADA ZA SPORTSKE REZULTATE uz 

iznos od 100.000,00 kuna. 

Općinski načelnik kao predlagatelj ovog prijedloga odluke amandman kao takav ne prihvaća. 

Amandman nije prihvaćen većinom glasova PROTIV /ZA Jozipović, Topalović, Topić, 

Jurišić, Buljubašić/. 

 

3. Amandman na Program financiranja javnih potreba u predškolskom odgoju Općine Baška 

Voda za 2022. godinu, da se rashodi za zaposlene u ustanovi predškolskog odgoja DV JEŽIĆ 

Baška Voda poveća za 150.000,00 kn odnosno sa 950.000,00 kn na 1.070.000,00 kn.  

Općinski načelnik kao predlagatelj ovog prijedloga odluke amandman kao takav ne prihvaća. 

Amandman nije prihvaćen većinom glasova PROTIV /ZA Jozipović, Topalović, Topić, 

Jurišić, Buljubašić/. 

 

Nakon rasprave većinom glasova ZA/PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ donesena je 

Odluka o Proračunu Općine Baška Voda za 2022. 

 

 

Ad. 6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o privremenoj 

zabrani izvođenja radova u 2022. godini.  

Vijećnik Jozipović je dao amandman da se u članku 3. stavku 2 izmjeni ''subotom iza 14,00 

sati'' na ''subotom iza 17,00 sati'' .  

Općinski načelnik kao predlagatelj ovog prijedloga odluke amandman kao takav ne prihvaća. 

Amandman nije prihvaćen većinom glasova PROTIV /ZA Jozipović, Topalović, Topić, 

Jurišić, Buljubašić/. 

 

Nakon rasprave većinom glasova ZA/PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ donesena je 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2022. godini 

 

 

Ad. 7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o imenovanju 

članova Komisije za komunalni doprinos.  

Općinski načelnik kao predlagatelj odluke napominje kako u članku 1. točka 4. uz riječ 

''članovi'' treba pisati ''promjenjivi'' . 

Nakon rasprave većinom glasova ZA/PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ uz prijedlog općinskog načelnika donesena je 

Odluka o imenovanju članova Komisije za komunalni doprinos 

 

 

 

Ad. 8. 

Predsjednik vijeća otvorio je osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o imenovanju 

članova Vijeća za koncesijska odobrenja. 

Općinski načelnik kao predlagatelj odluke predlaže da umjesto člana Jasminke Križanović 

bude član Dražen Radojković. 
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Nakon rasprave većinom glasova ZA/PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ uz prijedlog općinskog načelnika donesena je 

Odluka o imenovanju članova Vijeća za koncesijska odobrenja 

 

 

Ad. 9. 

Predsjednik vijeća otvorio je devetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o imenovanju 

članova Komisije za dodjelu javno-prometnih površina. 

Nakon rasprave većinom glasova ZA/PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, 

Buljubašić/ donesena je 

Odluka o imenovanju članova Komisije za dodjelu javno-prometnih površina 

 

 

Sastavni dio zapisnika je CD snimak. 

 

Zapisnika sastavila 

Ana Nemčić 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 

 


